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BIAŁOBRZESKI

Andrzej 
Oziębło

Starosta
Białobrzeski

Drodzy Czytelnicy!

W naszej gazecie 
przedstawiamy  najświeższe 

informacje z  bieżących 
wydarzeń.

W ostatnim okresie miało 
mejsce wiele ważnych 

wydarzeń. Poznaliśmy wyniki  
wyborów samorządowych. 

Wyłoniony został nowy 
Zarząd Powiatu, wicestarosta 

i sekretarz powiatu.

Wiele również działo się 
w nowych inwestycjach. 
Rozpoczęliśmy budowę 

bieżni przy ZSP, zakończyła 
się milionowa inwestycja ze 

środków UE - rozbudowa 
i modernizacja Domu 

Pomocy Społecznej 
w Niedabylu.

O tym wszystkim przeczytają 
Państwo w naszej gazecie.

Życzę miłej lektury.

STAROSTA ANDRZEJ OZIĘBŁO O PLANACH NA NAJBLIŻSZE LATA
Ze Starostą Powiatu Białobrze-

skiego Andrzejem Oziębło rozmawiamy 
o planach na najbliższą przyszłość. 

S.B. Gratuluję wyboru na kolejną 
kadencję Starosty Powiatu 
Białobrzeskiego. Pańska praca 
w mijających 4 latach została 
doceniona.

Andrzej Oziębło: Dziękuję wszystkim 
mieszkańcom powiatu, którzy wzięli 
udział w wyborach samorządowych. To 
wyborcy poprzez swój głos kreują kierunki 
działań na następne 
lata. Wyniki wyborów 
pokazały, że mieszkańcy 
chcą kontynuacji działań 
z poprzednich lat. Jest to 
dla mnie i nowego Zarządu 
Powiatu sygnał do dalszej 
wytężonej pracy dla dobra 
mieszkańców.

Poprzednia kadencja 
pokazała, że można 
wiele zrobić dla lokalnej 
społeczności. A jak 
będzie teraz?

Oczywiście będziemy 
chcieli kontynuować 
kierunek, który 
został wyznaczony 
w poprzednich latach. 
Zdajemy sobie jednak 
sprawę, że 40 mln zł 
w tej kadencji będzie trudno pozyskać 
ze środków zewnętrznych. Wiąże się 
to z sytuacją zewnętrzną, począwszy 
od Unii Europejskiej, poprzez 
sytuację ekonomiczną naszego kraju 
i województwa.

Oznacza to więc, że o tak duże 
inwestycje będzie trudniej na naszym 
terenie?

Duże inwestycje jeszcze się nie 
zakończyły. Trwa budowa hali sportowej 
przy liceum, w tym roku chcemy wykonać 
modernizację kilku dróg powiatowych. 

Zmodernizujemy drogę z Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  
W 2011r. nie będziemy mogli dysponować 
środkami unijnymi na projekty twarde (np. 
drogi). Urząd Marszałkowski ze względu 
na własne problemy z budżetem nie 
przeznaczy środków na tzw. komponenty. 
Z całą odpowiedzialnością stwierdzam, 
że jeżeli pojawią się środki zewnętrzne, 
na pewno będziemy o nie zabiegać, 
a - jak pokazał mijający okres w tych 
zabiegach jesteśmy skuteczni.

Uzależnia Pan inwestowanie od 
środków zewnętrznych…

Zdecydowanie tak. Nie wyobrażam 
sobie, aby realizować zadania 
inwestycyjne z kredytów. Czym innym 
jest zaciągnięcie kredytu w wysokości 
np. 20% wartości inwestycji po to, aby 
pozyskać 80% ze środków zewnętrznych. 
Tak robiliśmy w kilku przypadkach 
w latach poprzednich.

W poprzedniej kadencji priorytetem 
była budowa hali sportowej 
w Białobrzegach. To zadanie udało się 
zrealizować. Co uznaje Pan za priorytet 

tej kadencji?
Zastanawiałem się od jakiegoś czasu, 

czego brakuje w naszym powiecie, co 
moglibyśmy zrobić, aby mieszkańcom 
żyło się lepiej? Na pierwszym miejscu 
w dalszym ciągu są drogi. Mimo, 
że zmodernizowaliśmy 70 km dróg 
powiatowych, pozostaje przynajmniej tyle 
samo do remontu. Dalej będziemy chcieli 
wspomagać nasze szkoły w staraniach 
o środki zewnętrzne, które pozwolą 
doskonalić się zarówno nauczycielom 

jak i uczniom. Kolejną kwestią jest 
dalszy rozwój ruchu turystycznego 
oraz poprawa bezpieczeństwa 
mieszkańców.

Będziemy starać się przygotować 
projekt basenu w Białobrzegach. 
To jest ten element infrastruktury, 
którego w naszym powiecie brakuje. 
Realizacja tego pomysłu jest 
jednak mocno uzależniona od kilku 
elementów. Po pierwsze, trzeba 
zdobyć środki na budowę. To kwota 
około 20 mln zł. Może być to bardzo 
trudne ze względu na ograniczone 
w najbliższych latach środki unijne 
na tego typu zadania. Po drugie, 
taki basen trzeba utrzymać. Wpływy 
ze sprzedaży biletów i działalności 
komercyjnej na basenie nie 
pokrywają kosztów jego utrzymania. 
Konieczna w tym względzie jest 

współpraca wszystkich samorządów 
naszego powiatu. Doświadczenia innych 
samorządów pokazały, że możliwe jest 
współdziałanie na tym polu.

Gdzie ewentualnie zlokalizowany 
byłby basen?

Jedynym terenem, którym powiat 
dysponuje jest plac przy Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych obok boisk Orlik.

Dziękuję za rozmowę i życzę 
powodzenia w realizacji planów.
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NOWA RADA POWIATU Będzie “schetynówka” 1,9 mln dla ZSP  
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CHCEMY NADAL BUDOWAĆ 



NOWA PRACOWNIA

W ZSP powstała nowa pracownia 
do grafiki komputerowej w ramach
projektu „Dobra Szkola - Blisko 
Domu”. Wartość 48 tys. zł.
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W skrócie... 

Adam Bolek został nowym wicestarostą powiatu 

Budżet na 2011 r. Rada Powiatu 
Białobrzeskiego uchwaliła 
jednogłośnie.

BUDŻET UCHWALONY

Uczniowie klas technikum 
agrobiznesu w ZSP bezpłatnie 
mogą odbyć kursy prawa jazdy 
w ramach programu „Dobra Szkoła 
- Blisko Domu”.

PRAWO JAZDY W ZSP

KIERMASZ WARSZTATÓW

Przed świętami Bożego Narodzenia 
odbył się kiermasz świąteczny 
przygotowany przez Warsztaty 
Terapii Zajęciowej "Olszynka".

Adam Bolek wicestarostą 
białobrzeskim. Wybrany został na to 
stanowisko spoza członków Rady 
Powiatu Białobrzeskiego. 

Adam Bolek urodził się   
w Białobrzegach. Ma 36 lat. Żona 
Anna, córki Aleksandra 6 lat i Alicja 
2 lata. W 1993 roku ukończył Liceum 
Ogólnokształcące w Białobrzegach. 
Absolwent Uniwersytetu 
Warszawskiego, Wydziału Geografii
i Studiów Regionalnych o specjalizacji 
geografia regionalna.
Ukończył również 
studia podyplomowe 
z wychowania fizycznego,
zdrowotnego i korektywy, 
podyplomowe studia 
trenerskie – trener II klasy 
z piłki nożnej. Absolwent 
prestiżowej Akademii 
Liderów Samorządowych 
na Wydziale Prawa 
i Administracji Uniwersytetu 
Warszawskiego o spe-
cjalizacji Zarządzanie 
Zasobami Ludzkimi 
i Promocja Jednostek 
Samorządu Terytorialnego.

Od kilkunastu lat bada i opisuje 
środowisko geograficzne ziemi
białobrzeskiej. Autor dwóch książek: 
„Powiat Białobrzeski – rys przyrodniczo-
geograficzny” (2004r.) oraz „Powiat
Białobrzeski. Przewodnik turystyczny” 
(2010r.). Jest również autorem licznych 
map, folderów turystycznych oraz 

artykułów o tematyce geograficznej
dotyczących regionu białobrzeskiego, 
publikowanych w lokalnej prasie. 
Członek National Geographic Society. 
Nauczyciel dyplomowany w Liceum 
Ogólnokształcącym im. Armii Krajowej 
w Białobrzegach i Gimnazjum TWP 
w Białobrzegach.

Od wielu lat jest zawodnikiem 
i trenerem piłki nożnej. Wychowanek 
Pilicy Białobrzegi. Grał również 
w Mazowszu Grójec (IV liga), MG 

MZKS Kozienice (III 
liga), Radomiaku Radom 
(III liga), KS Warka (IV 
liga). Trener bramkarzy 
w białobrzeskim klubie. 
Odznaczony srebrną 
i złotą Honorową Odznaką 
Mazowieckiego Związku 
Piłki Nożnej za zasługi dla 
sportu na Mazowszu.

Od 2006r. Radny Rady 
Powiatu i Członek Zarządu 
Powiatu Białobrzeskiego. 
Od 2008r. pełnił funkcję 
sekretarza powiatu. 
Członek Zarządu Lokalnej 

Grupy Działania „Zapilicze”, inicjator 
powołania Lokalnej Organizacji 
Turystycznej „Warkocz Pilicy”, członek 
Powiatowej Rady Zatrudnienia. 
Odznaczony srebrnym medalem 
„Opiekun Miejsc Pamięci Narodowej”. 
W ostatnich wyborach samorządowych 
wybrany do Rady Miasta i Gminy 
Białobrzegi z okręgu nr 10. 

Starostwo Powiatowe w Biało-
brzegach wraz z Zespołem Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Stanisława 
Staszica pozyskało 1,9 mln zł 
na realizację projektu Innowacja 
Edukacyjna - Zdrowie, Sport, Uroda.

Projekt realizowany 
będzie w ramach Zadania 
9.2. Podniesienie 
atrakcyjności i jakości 
szkolnictwa zawodowego, 
Priorytet IX. Rozwój 
wykształcenia i kompetencji 
w regionach. 

Projektodawcą jest 
Powiat Białobrzeski i Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Białobrzegach. Projekt 
uzyskał 104,5 punktów 
i został sklasyfikowany
na trzynastym miejscu na 
liście rankingowej.  Zakłada 
on między innymi zakup 

wyposażenia do sali fitness: hantle,
skrzynie, maty, steppery, trampoliny, 
wszelkiego rodzaju urządzenia 
koordynacyjne; sfinansowanie
zakupu strojów specjalistycznych dla 
klas Technikum Organizacji Usług 
Gastronomicznych; wyjazdowe kursy 

instruktora Fitness i kursy masażu 
klasycznego dla uczniów. Oprócz tego 
zakup komputerów, podręczników, 
wycieczki tematyczne, wyjazdy 
wakacyjne. 
- Cieszymy się z pozyskanej kwoty. 
Dzięki temu młodzież będzie mogła 

uczyć się i realizować swoje 
pasje w warunkach zgodnych ze 
standardami europejskimi - mówi 
Dyrektor ZSP Iwona Matysiak.

Projekt będzie realizowany przez 
dwa kolejne lata: od marca 2011 r. 
do 31 grudnia 2013 r.

W dniu 11 stycznia 2011r. starosta 
Andrzej Oziębło i wicestarosta 
Adam Bolek podpisali umowę 
z samorządem woj. mazowieckiego 
na dofinansowanie realizacji
projektu w wysokości 1.700.651,25 
zł. Wartość całego zadania to 
1.949.170,50 zł.

zsp

1,9 mln dla Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych

NOWY 
SEKRETARZ

W wyniku przeprowadzonego 
naboru sekretarzem powiatu został 
Piotr Kacprzak.

Nowy sekretarz ma 51 lat. Ostatnio 
pełnił funkcję Wicedyrektora Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych i jest Radnym 
Rady Powiatu Białobrzeskiego (musi 
złożyć mandat w związku z wyborem na 
sekretarza). 

Ukończył studia na Uniwersytecie 
Marii Curie - Skłodowskiej w Lublinie 
w zakresie pedagogiki specjalnej. 
Jest również absolwentem Wyższej 
Szkoły Pedagogicznej oraz studiów 
podyplomowych z Zarządzania i Studium 
Doskonalenia Menadżerów Oświaty 
w Gnieźnie.

W przeszłości pracował jako Inspektor 
Oświaty i Wychowania w Starej Błotnicy, 
był Kierownikiem Ośrodka Zbiorów 
Artystycznych w Centrum Rzeźby 
Polskiej w Orońsku.

Adam Bolek 
- wicestarosta białobrzeski

Projekt zakłada m. in. unowocześnienie bazy dydaktycznej w ZSP.

Sekretarz powiatu - Piotr Kacprzak



Rozpoczęła się modernizacja Domu 
Pomocy Społecznej w Niedabylu.

Wartość całego zadania 500 000 zl.

09.01.2011. Wielka Orkiestra 
Świątecznej Pomocy na terenie 

powiatu białobrzeskiego zebrała 
rekordową kwotę 57.308,83 zł.
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W skrócie... NOWA RADA POWIATU
WYBORY SAMORZĄDOWE 2010

21 listopada 2010r. odbyły się 
wybory samorządowe do rad 
sejmików województw, powiatów 
i gmin oraz wybory prezydentów, 
burmistrzów i wójtów. Przedstawiamy 
wyniki wyborów dla powiatu 
białobrzeskiego. 

O mandat Radnego Rady Powiatu 
Białobrzeskiego ubiegało się 178 
kandydatów, z których wybierano 15 
Radnych w trzech okręgach wyborczych: 
okręg nr 1 obejmował gminę Białobrzegi 
i Stromiec (7 mandatów), okręg nr 2 
Wyśmierzyce - Promna (4 mandaty) 
i okręg nr 3 Stara Błotnica-Radzanów (4 
mandaty). 

Do Rady Powiatu Białobrzeskiego 
z okręgu nr 1 mandat otrzymali: Andrzej 
Oziębło, Mariusz Prasek, Krzysztof Miśta 
(KWW Nasza Mała Ojczyzna), Jacek 
Reczko (KW PSL), Andrzej Matysiak (KW 
PiS), Adam Pastuszka (KWW Wspólna 
Polska), Mirosław Siurnik (KWW Forum 
Samorządowe Pilica). W okręgu nr 2 
mandat otrzymali: Rafał Seliga, Wojciech 
Nowak (PSL), Leszek Gałkowski (PiS), 
Artur Pastuszka (Wspólna Polska).  
W okręgu nr 3 mandat otrzymali: Piotr 
Kacprzak (Nasza Mała Ojczyzna), 
Ireneusz Gumowski (PSL), Marcin 
Kozdrach (PiS) i Zbigniew Nowacki (FS 
Pilica). 

W związku z tym, iż w drugiej turze 
wyborów samorządowych na Wójta 
gminy Stara Błotnica wybrany został 
Marcin Kozdrach, złożył on mandat 

Radnego. Na jego miejsce Radnym 
został Piotr Kopycki. Z kolei Wojciech 
Nowak wybrany został Wójtem gminy 
Promna. Na jego miejsce powołano 
Józefa Zielonego, kandydata, który 
uzyskał drugi wynik na liście Polskiego 
Stronnictwa Ludowego w okręgu nr 2.

To jednak nie koniec zmian w składzie 
Rady. W wyniku przeprowadzonego 
konkursu na sekretarza powiatu wybrany 

został radny Piotr Kacprzak. Będzie 
on musiał zrezygnować z mandatu 
radnego. Na jego miejsce powołany 
zostanie Kamil Krawczyk. Zmiany zajdą 
również w składach Komisji Stałych 
Rady Powiatu.  

Na Przewodniczącego Rady Powiatu  
wybrano Zbigniewa Nowackiego. Pełnił tę 
funkcję również w poprzedniej kadencji. 
Wiceprzewodniczącymi zostali: Andrzej 

Matysiak (był wiceprzewodniczącym 
w poprzedniej kadencji) i Jacek 
Reczko. 

Ukonstytuował się również 
Zarząd Powiatu, w którego skład 
weszli: Starosta Andrzej Oziębło 
- Przewodniczący Zarządu, 
Wicestarosta Adam Bolek - 
Wiceprzewodniczący Zarządu, 
członkowie: Ireneusz Gumowski, 
Leszek Gałkowski i Artur Pastuszka.

Wybory wskazały również, kto 
będzie rządził w gminach powiatu 
białobrzeskiego. Burmistrzem 
Białobrzegów na drugą kadencję  
został Wiesław Banachowicz, 
Burmistrzem Wyśmierzyc ponownie 
został Władysław Jasiński. Kolejną 
kadencję Wójtem w gminie 
Radzanów  będzie Stanisław Fatek, 
zaś w Promnie Wojciech Nowak. 
Nowym Wójtem w gminie Stara 
Błotnica został Marcin Kozdrach. 
Pierwszą kadencję w gminie 
Stromiec funkcję Wójta sprawować 
będzie Krzysztof Stykowski.

NIECH SIĘ MURY PNĄ....

Zima przerwała prace przy budowie 
hali sportowej przy LO. Mimo to 

zaawansowanie prac jest zgodne 
z harmonogramem budowy.

GRALIŚMY Z WOŚP

Składy Komisji Stałych Rady Powiatu
W grudniu ukonstytuowały 

się Komisje Stałe Rady Powiatu 
Białobrzeskiego IV kadencji.

W Radzie Powiatu Białobrzeskiego 
funkcjonuje 4 komisje stałe: Komisja  
Infrastruktury, Rolnictwa, Leśnictwa 
i Ochrony Środowiska; Komisja Budżetu 
i Finansów; Komisja Promocji, Edukacji, 
Zdrowia i Spraw Społecznych oraz 
Komisja Rewizyjna składająca się 
z przewodniczącego i dwóch członków. 
Pozostałe komisje są 5-osobowe. 

Komisja Infrastruktury, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 
Krzysztof Miśta - Przewodniczący, 
członkowie Adam Pastuszka, Leszek 
Gałkowski, Rafał Seliga. 

Komisja Budżetu i Finansów: 
Mirosław Siurnik - przewodniczący, 
członkowie: Mariusz Prasek, Andrzej 
Matysiak, Piotr Kacprzak (został 
sekretarzem powiatu, więc będzie musiał 
zrezygnować z mandatu radnego). 

Komisja Promocji, Edukacji, 
Zdrowia i Spraw Społecznych: Piotr 
Kacprzak - przewodniczący, członkowie: 
Adam Pastuszka, Krzysztof Miśta, Jacek 
Reczko, Mirosław Siurnik. 

Komisja Rewizyjna: 
Mariusz Prasek - przewodniczący, 
członkowie: Piotr Kacprzak, Rafał Seliga. 

Do zadań Komisji Stałych Rady Powiatu 
należy między innymi występowanie 
z inicjatywą uchwałodawczą, 
sprawowanie kontroli nad wykonywaniem 

uchwał Rady, opiniowanie i rozpatrywanie 
spraw przekazanych komisji przez Radę, 
Zarząd lub inne komisje, analizowanie 
skarg i wniosków mieszkańców 
powiatu, dotyczących działalności Rady 
i Zarządu. 

Komisje działają zgodnie z planem 
pracy zatwierdzonym przez Radę. Rada 
Powiatu może również ze swojego grona 
powoływać stałe i doraźne komisje do 
określonych zadań, ustalając przedmiot 
ich działania oraz skład osobowy. Komisje 
podlegają Radzie Powiatu w całym 
zakresie swojej działalności, przedkładają 
jej swoje plany pracy i sprawozdania 
z działalności.

Na najbliższej sesji Rady Powiatu 
Komisje przedstawią do akceptacji swoje 
plany pracy na najbliższy rok.

WYBORY SAMORZĄDOWE 2010

Andrzej Oziębło - wybrany przez Radę Starosta.

PRZEKAZANIE SAMOCHODU

14.01.2011. W Komendzie 
Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Białobrzegach 
uroczyście przekazano nowy 

samochód.

ODPRAWA W POLICJI

14.01.2011. Odbyła się coroczna 
odprawa policji, na której 

podsumowano efekty działań policji 
w powiecie białobrzeskim.



ŚWIĘTO NIEPODLEGŁOŚCI
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KATASTROFA DROGOWA
“WYPADEK 10” ĆWICZENIA NA TERENIE POWIATU BIAŁOBRZESKIEGO

W skrócie...

Zgodnie z Zarządzeniem 
Wojewody Mazowieckiego na 
terenie Powiatu Białobrzeskiego 
zostały przeprowadzone ćwiczenia 
praktyczne dotyczące masowego 
wypadku drogowego z udziałem 
samochodu-cysterny przewożącej 
toksyczny środek przemysłowy pk.: 
“WYPADEK 10”. 

Ćwiczenie odbyło się w miejscowości 
Falęcice, Gmina Promna, w dniu 7 
grudnia 2010 roku, w godz. 9.00 - 15.00 
z udziałem jednostek samorządowych 
gminnych i powiatowych, oraz 
wojewódzkich służb, inspekcji i straży 
we współdziałaniu z Wojewódzkim 
Centrum Zarządzania Kryzysowego 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
w Warszawie. 

Celem ćwiczeń było: 
- sprawdzenie reakcji służb 

ratowniczych na zaistniałe zdarzenie, 
- doskonalenie umiejętności szybkiej 

oceny zaistniałej sytuacji, 
- sprawnego obiegu informacji 

oraz wypracowania trafnych decyzji 
operacyjnych kierujących akcją 

ratowniczą zaangażowanych służb, 
- wypracowanie decyzji odnośnie 

uruchomienia lokalnych planów 
ewakuacji, 

- zminimalizowanie negatywnych 
skutków wypadku oraz zapewnienie 
pomocy poszkodowanych w strefie
zagrożenia. 

W akcji zaplanowany był również 
udział śmigłowca lotniczego pogotowia 
ratunkowego, lecz trudne warunki 
uniemożliwiły jego użycie. W ćwiczeniu 
udział brało dziewięć radiowozów i 58 

policjantów, 15 wozów strażackich i 70 
strażaków, w tym także specjalistyczna 
jednostka ratownictwa chemicznego 
z Pionek. Na miejscu było też pięć 
karetek pogotowia z ratownikami 
medycznymi i lekarzami. W wyniku 
zaistniałego zdarzenia zostały zwołane 
na szczeblu gminnym oraz powiatowym 
Zespoły Zarządzania Kryzysowego. 
Celem działania tych zespołów było 
wypracowanie decyzji dla szefów 
zespołów zarządzania kryzysowego 
i zapewnienie niezbędnej informacji dla 
kierujących akcją ratowniczą. 

Ćwiczenia pokazały, jak 
ważnym elementem w sytuacjach 
kryzysowych jest prawidłowy obieg 
informacji i skoordynowane działanie 
poszczególnych szczebli zarządzania 
kryzysowego i jednostek biorących 
udział w ćwiczeniu. Bezpośrednio po 
zakończeniu ćwiczenia w starostwie 
odbyło się wstępne podsumowanie 
ćwiczeń oraz ocena działań 
poszczególnych jednostek ratowniczych 
i szczebli zarządzania kryzysowego.

wzkiso

WIGILIA W STAROSTWIE

W plebiscycie Echa Dnia 
najpopularniejszym sportowcem 
w powiecie białobrzeskim 
2010r. został Adam Bolek (Pilica 
Białobrzegi), trenerem - Robert 
Mroziński (Orleta Stromiec).

10.11.2010. W LO odbyła się 
uroczysta akademia z okazji Święta 
Niepodległości.

ODDAWALI KREW W LO

13.12.2010r. W Liceum 
Ogólnokształcącym odbyła 
się zbiórka krwi. Uczniowie 
i mieszkańcy Białobrzegów oddali 
15260 ml krwi.

Dom Pomocy Społecznej 
w Niedabylu dzięki pozyskanym 
przez Starostwo środkom z Unii 
Europejskiej uzyskał standardy 
europejskie. Może więc przyjmować 
nowych pensjonariuszy.

Dom Pomocy Społecznej w Niedabylu  
jest placówką stałego pobytu dla 
dzieci, młodzieży i osób dorosłych 
niepełnosprawnych intelektualnie. 1 
stycznia 2011r. Dom uzyskał stosowny 
wpis Wojewody Mazowieckiego 
zezwalający na prowadzenie placówki 
z uwagi na osiągnięcie standardów. 
Umożliwia nam to przyjmowanie nowych 
mieszkańców.

Dom Pomocy położony jest 
w malowniczej  miejscowości – Niedabyl- 
gmina Stromie. Znajduje się na dużej, 
ładnie zagospodarowanej działce  
umożliwiającej spacery i wypoczynek na 
świeżym powietrzu, w leśnym klimacie. 
Budynek został zaprojektowany na pobyt 
70 osób, wyposażony jest w nowoczesną 
windę osobową  oraz przestronne 1,2,3- 
osobowe pokoje. 
- W obiekcie znajduje się również 

system przyzywowo - alarmowy, 
przeciwpożarowy, pokój gościnny, 
kaplica, pomieszczenie do terapii 
i rehabilitacji - mówi Dyrektor DPS-u 
Izabela Lorenc. - Posiadamy również 
kuchenkę pomocniczą, przestronną  
jadalnię, gabinet doraźnej pomocy 

medycznej oraz palarnię. Budynek 
pozbawiony jest barier architektonicznych. 
Naszym mieszkańcom gwarantujemy 
opiekę wykwalifikowanych opiekunek
i pielęgniarek, a także lekarza 
i rehabilitanta - zaznacza Pani Dyrektor.

Podstawowym celem działania Domu 
Pomocy Społecznej jest zapewnienie 

mieszkańcom dobrego samopoczucia 
i bezpieczeństwa oraz możliwości 
aktywnego spędzania czasu w przyjaznej, 
domowej atmosferze.

Dom Pomocy Społecznej w Niedabylu 
dla swoich mieszkańców organizuje 
szereg  imprez integracyjnych, 
kulturalnych, wycieczki oraz wyjazdy do 
kin i teatrów. Jego pracownicy zabiegają 
o dodatkowe fundusze na urozmaicenie 
dnia codziennego mieszkańców 
w lokalnej sferze  prywatnego biznesu, 
samorządu oraz o środki unijne.

Wszelkie informacje w sprawie 
umieszczenia i odpłatności w Domu 
Pomocy Społecznej w Niedabylu można 
uzyskać w siedzibie:

Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie

Pl. Zygmunta Starego 9, 26-800 
Białobrzegi

tel. 48 613 34-14 wew.123
lub

Domu Pomocy Społecznej 
w Niedabylu

26-804 Stromiec
tel. 48 619 10 28.

DPS W NIEDABYLU W NOWEJ SZACIE
Dom Pomocy Społecznej w Niedabylu może przyjmować nowych pacjentów

W akcji brało udział 15 wozów strażackich.

W Starostwie odbyło się coroczne 
spotkanie wigilijne pracowników. 
Oprawę artystyczną i kulinarną 
przygotowały klasy gastronomiczne  
Zespółu Szkół Ponadgimnazjalnych

SPORTOWIEC I TRENER

Nowy gabinet rehabilitacji pensjonariuszy DPS-u.
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Trwają prace przy budowie 
bieżni na boiskach Orlik przy 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Białobrzegach. Prace zakończą się 
w kwietniu 2011r.

Bieżnia lekkoatletyczna budowana 
jest przy boiskach Orlik w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych. Prace 
rozpoczęły się w listopadzie 2010r. 
i miały być zakończone w ubiegłym 
roku. Ze względu na warunki 
atmosferyczne prace wstrzymano do 
wiosny, wyznaczając ostateczny termin 
zakończenia na 15 kwietnia.

Zostały już wykonane prace ziemne 
oraz wszystkie prace związane 
z pomiarami geodezyjnymi. Gotowa jest 
również podbudowa asfaltowa, teren 
oczyszczono z karp i zbędnej ziemi.

- Do zakończenia prac pozostało 
położenie warstwy poliuretanowej, która 
musi być wykonana przy dodatnich 
temperaturach - mówi wicestarosta 
Adam Bolek. - Przerwaliśmy prace bo 
nie chcieliśmy ryzykować niewłaściwego 
wykonania bieżni.

Bieżnia poliuretanowa będzie 
posiadała certyfikat IAAF
(Miedzynarodaowa Federacja 
Lekkoatletyczna). Składać się będzie 
z czterech torów o szczerokości 
olimpijskiej.

Koszt całości prac to 183 tys. zł. 

Część kwoty Starostwo Pozyskało 
z Ministerstwa Edukacji Narodowej.

Bieżnia jest kolejnym elementem 
powstającej w tym miejscu infrastruktury 
sportowej. W planach jest wybudowanie 
przy Orliku kortów tenisowych, boisk 
do siatkówki i jeszcze jednego boiska 
o sztucznej nawierzchni. 

Cały powoli powstający kompleks 
sportowy ma służyć nie tylko uczniom 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, 
ale również wszystkim mieszkańcom. 
Będą na nim organizowane zawody 
dla uczniów szkół z naszego 
powiatu, jak również różnego rodzaju 
zajęcia sportowe dla wszystkich 
zainteresowach.

Głównym wykonawcą inwestycji jest 
firma „Kaszub” z Kiełpina - Leszno.

Starostwo Powiatowe nr (7) 1/2011

Starostwo Powiatowe w Biało-
brzegach zgłosiło do wojewody drogi, 
które uległy zniszczeniu na skutek 
ubiegłorocznej powodzi. Wszystkie 
zostały wstępnie zakwalifikowane do
odbudowy.

Ubiegłoroczna powódź dotknęła 
również powiat białobrzeski. Najbardziej 
ucierpiały drogi w gminach położonych 
nad Pilicą. Jednak skutki podtopień 
lokalnych, podsiąków wód gruntowych 
objęły obszar znacznie szerszy. Na 
przykład podsiąki rozmyły drogę 
powiatową w gminie Radzanów na 
odcinku Bukówno - Czarnocin.

W listopadzie specjalna komisja 
wizytowała zniszczone drogi i wszystkie 
zostały zakwalifikowane do odbudowy
na kwotę 4,7 mln zł. Ostateczną 
decyzję podejmie Ministerstwo Spraw 
Wewnętrznych i Administracji w marcu 
tego roku.

Odcinki dróg powiatowych 
zgłoszonych do remontów 

popowodziowych: Warka - Kępa 
Niemojewska - Biała Góra, Bukówno 

- Czarnocin - Grotki, Turno - Brzeźce, 
Szczyty - Brzeźce, Falęcice - Nowe 
Miasto, Siemiradz - Bród, Przybyszew - 
Osuchów, Stromiec - Podlesie Duże - 
Dobieszyn, Stromiec - Wyborów.

„Odbudowa wskazanych dróg 
i przepustów zniszczonych podczas 
powodzi ma zasadnicze znaczenie 
dla prawidłowego funkcjonowania 
społeczności lokalnej” - czytamy 
w uzasadnieiu wniosków. „Drogi 
te są podstawowymi ciągami 
komunikacyjnymi, które zabezpieczają 
dojazd służb ratowniczych, komunikacji 
publicznej, dowóz dzieci do szkół oraz 
mają zasadniczy wpływ na utrzymanie 
lokalnych więzi społecznych”. 

Zniszczone odcinki dróg powiatowych 
spełniają też zadanie komunikacji 
ponadlokalnej, stanowiąc połączenie 
pomiędzy gminami powiatu oraz 
gminami innych powiatów, a także są 
przedłużeniem dróg wojewódzkich 
i krajowych.

Szkody popowodziowe zgłoszone 
Starostwo chce odbudować drogi zniszczone podczas powodzi

 BIEŻNIA NA ORLIKU W KWIETNIU

W skrócie... 

Starosta i wicestarosta uczestniczyli 
w Konwencie Starostów woj. 

mazowieckiego. Tematem 
spotkania z wojewodą była reforma 

ratownictwa medycznego.

ZBIÓRKA DARÓW

Uczniowie LO i Gimnazjum TWP 
pomagali w zbiórce żywności, 

którą Caritas przekazał osobom 
najbardziej potrzebującycm.

Starostwo Powiatowe oraz Urząd 
Miasta i Gminy po raz drugi 

zorganizowały Sylwestra na rynku.  

W kościele w Białobrzegach odbyła 
się wystawa fotografii Arkadiusza

Kurowskiego pt. „21 mgnień mostu 
białobrzeskiego”.

21 MGNIEŃ MOSTU

KONWENT STAROSTÓW

SYLWESTER NA RYNKU

Stan wody w Pilicy determinuje sytuację 
powodziową w całym powiecie.

Bieżnia będzie jednym z elementów kompleksu sportowego przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych.
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W  skrócie...

LEPSZE JUTRO DLA NIEPEŁNOSPRAWNYCH
Pół roku realizacji projektu za nami

To kolejny projekt wykorzystujący 
środki unijne realizowany 
przez Starostwo Powiatowe  
w Białobrzegach  i Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie. Jego 
realizacja przebiega sprawnie i bez 
zakłóceń, potrwa do końca 2011 
roku.

W projekcie „Lepsze jutro” na poprawę 
swojej sytuacji może liczyć 60 osób 
niepełnosprawnych psychicznie  oraz  
20 osób bezrobotnych. W programie 
bierze udział też 120 osób z otoczenia 
niepełnosprawnych: członkowie rodzin, 
opiekunowie. Dwudziestu  uczestników 
przeszło cykle szkoleń, między innymi 
z psychologii, aktywnego poszukiwania 
pracy. Trwają ostatnie szkolenia 
z ekonomii, przedsiębiorczości 
i informatyczne.

W grudniu uczestnicy przechodzili 
szkolenia połączone z integracyjnym 
wyjazdem do Zakopanego. Dla wielu 
z nich był to pierwszy pobyt w górach. 
Szlaki górskie, zabytki architektury 
to dodatkowy bagaż pozytywnych 
doświadczeń, który pomoże w ich 
indywidualnym rozwoju. Spośród 
tych osób w lutym wyłonionych 
zostanie  12 przyszłych animatorów, 
którzy będą opiekować się osobami 
niepełnosprawnymi psychicznie.

Każda osoba niepełnosprawna  
będzie miała opracowywany przez 

specjalistów: pracowników socjalnych, 
doradców zawodowych i psychologów 
indywidualny plan działania. Na 
zajęciach grupowych i indywidualnych  
mogą  liczyć na pomoc psychologa, 
doradcy zawodowego, pracownika 
socjalnego oraz  lekarzy psychiatrów 
w ramach poradnictwa zdrowotnego. 

Idea projektu została przedstawiona 
na konferencji prasowej, na której 
udało się zgromadzić siedemdziesiąt 
zainteresowanych osób. Publikacje 
w gazetach i relacje telewizyjne 
przybliżyły projekt ogółowi 

społeczeństwa. 
Osoby zainteresowane, jak również 

uczestnicy programu mogą korzystać 
ze specjalnego telefonu, pod którym 
można uzyskać wszystkie informacje 
związane z projektem „Lepsze jutro” 
(48) 3600224. 

Realizacja takiego projektu ma 
na celu  zapobiegnie wykluczeniu 
społecznemu wielu osób, pomoże im 
lepiej funkcjonować w społeczeństwie. 

pcpr

W Białobrzegach Wielka Orkiestra 
Świątecznej Pomocy wygrała dla 
chorych dzieci rekordową kwotę 
57.308,83 zł.

Głównym organizatorem akcji 
na terenie powiatu białobrzeskiego 
było Liceum Ogólnokształcące 
w Białobrzegach. Współorganizatorami  
- Starostwo Powiatowe w Białobrzegach 
i Urząd Miasta i Gminy Białobrzegi. Do 
akcji włączyły się również przedszkola, 
szkoły podstawowe, gimnazja, Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych oraz wiele 
instytucji i osób prywatnych.

- Pomagali wszyscy, do których 
zwróciliśmy się z taką prośbą, za co 
im serdecznie dziękujemy - mówi Anna 

Zasławska - szef sztabu Orkiestry 
w Białobrzegach.

Wolontariusze zbierali pieniądze 
na terenie powiatu. Pełne puszki 
przywozili do Ratusza, gdzie 
odbywało się skrupulatne liczenie. 
Jednocześnie na scenie na Placu 

Zygmunta w Białobrzegach odbywała 
się licytacja gadżetów ofiarowanych
przez przyjaciół Orkiestry. Urząd Miasta 
i Gminy przekazał do licytacji obraz 
oraz gadżety związane z 470-leciem 
nadania praw miejskich Białobrzegom, 
Starosta i Wicestarosta przekazali obraz 
Zdzisława Doleżyńskiego. Licytowano 
piłki z podpisami znanych sportowców, 
koszulki i kubki.

Na scenie wystąpiły przedszkolaki, 
a także Katarzyna Syta, Wiktoria 
i Dminika Niewiadomskie, Agata Pośnik, 
Paweł Syta, Patrycja Szott, Adrianna 
Kalicińska, zespół Misz Masz, Marta 
Grodecka. Imprezę uświetnił pokaz 
sztucznych ogni i koncert zespołu 
JACKPOTKID.

CIEKAWE LEKCJE

ODDAWALI KREW W ZSP

14.12.2010r. W ZSP odbyła się 
akcja krwiodawstwa. Uczniowie 
szkoły oraz mieszkańcy miasta 
oddali w tym dniu 34610 ml krwi.

W ZSP odbył się Światowy Dzień 
Przedsiębiorczości. Jednym 
z wykładowców była Pani Maria 
Walasik - Powiatowy Rzecznik 
Konsumentów.

W ZSP odbyło się ślubowanie 
klas mundurowych - policyjnej 
i wojskowej. Uroczystość 
połączono z obchodami Święta 
Niepodległości.

Szkolenia animatorów to ważny element programu.

ZSP otrzymał Certyfikat Jakości
nadany przez Polskie Centrum 
Badań i Certyfikacji. To pierwsza
w powiecie placówka z takim 
dokumentem.

ŚLUBOWANIE KLAS

CERTYFIKAT DLA ZSP

WIELKA ORKIESTRA GRAŁA DLA DZIECI
SZTAB PRZY LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCYM ZEBRAŁ 57.308,83 ZŁ
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W skrócie... 
Nowa droga ze Starego Gozdu 

do Starego Kadłubka zostanie 
zmodernizowana. Starostwo 
pozyskało środki z Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych w wysokości 454,1 tys. zł.

W ubiegłym roku Starostwo złożyło 
do Wojewody cztery wnioski na remonty 
dróg  o łącznej wartości 6,6 mln zł.
Wnioski dotyczyły:
- Przebudowy drogi powiatowej 
nr 1130W Stromiec - Wyborów na 
odcinku Krzemień - Biała Góra. Wstępna 
wartość zadania 2,5 mln zł;
- Przebudowy drogi powiatowej 
nr 1107W Wyśmierzyce - Paprotno - 
Olszowa. Wartość: 1,3 mln zł.
- Przebudowy drogi powiatowej 
nr 1104W Falęcice - Nowe Miasto 
nad Pilicą na odcinkach: Adamów - 
Przybyszew, Przybyszew - Osuchów, 
Osuchów - granica powiatu. 1,9 mln zł.
- Przebudowy drogi powiatowej 
nr 1134W Stary Gózd - Nw. Kadłubek na 
odcinku Stary Gózd - Stary Kadłubek. 
Wartość zadania 0,9 mln zł.

Do realizacji zakwalifikowany został
ten ostatni. W tym roku ruszy więc 

przebudowa drogi powiatowej Stary 
Gózd - Nowy Kadłubek na odcinku 
Stary Gózd - Stary Kadłubek. Wartość 
zadania to 908.200 zł.

- Wniosek na tę drogę był złożony 
do programu również w poprzednim 
naborze. Wtedy nie dostaliśmy na 
nią dofinansowania, realizowaliśmy
wniosek na terenie gminy Promna - 
mówi Starosta Andrzej Oziębło. - W tym 
roku droga doczeka się modernizacji.

Planowany zakres robót obejmie 
między innymi: 
poszerzenie jezdni do 5,0 
m, wzmocnienie istniejącej 
nawierzchni drogi poprzez 
wykonanie nakładki 
z mieszanki asfaltowej 
grysowo-żwirowej gr. 
4cm po zagęszczeniu na 
szerokości 5 m i długości 
3100 m, budowę chodnika 
z kostki betonowej gr. 6 cm, 
kolor szary, szerokości 1,5 
m ułożony w krawężniku 
15x30 przy jezdni 
i obrzeżu 6x20, wykonanie 
zatoki autobusowej 
przy kościele w Starym 

Goździe, wykonanie przejścia dla 
pieszych szerokości 4,0 m w obrębie 
zatoki autobusowej, ustawienie barier 
ochronnych stalowych jednostronnych 
przed mostem i na moście obustronnie 
oraz przy istniejącym przepuście przed 
skrzyżowaniem.

Całość zadania zrealizowana będzie 
w bieżącym roku. Samorząd Gminy 
Promna zabezpieczył na ten cel 250 
tys. zł.

W dniu 27 października 2010r. 
delegacja Starostwa Powiatowego 
w Białobrzegach uczestniczyła 
w spotkaniu “Jesteśmy razem”, 
które odbyło się na terenie obozu 
koncentracyjnego w Treblince.

Delegacja Starostwa w osobach 
starosty Andrzeja Oziębło, 
sekretarza powiatu Adama 
Bolka i dyrektora Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych 
Piotra Kacprzaka wzięła 
udział w uroczystościach 
upamiętniających pomor-
dowanych mieszkańców polskich 
miasteczek w tym mieszkańców 
białobrzeskiego getta. 

Treblinka to obóz 
koncentracyjny, do którego 
w czerwcu 1942r. wywieziono 
2,5 tys. Żydów z Białobrzegów, 
Wyśmierzyc i Stromca. Na terenie 
obozu znajduje się pomnik, 
składający się z tysiąca kamieni. 
Na jednym z nich widnieje napis 
“Białobrzegi”, upamiętniający 
transport mieszkańców powiatu 
białobrzeskiego do obozu.

Nazwa obozu pochodzi od 
niewielkiej stacji kolejowej Treblinka 
niedaleko wsi Poniatowo. Treblinka 
jest jednym z największych cmentarzy 
Europy. Według badań historyków 
w Treblince Niemcy wymordowali 
około 900 tys. mieszkańców miast 
z terenu Polski, głównie narodowości 
żydowskiej.

“Schetynówka” do realizacji w Starym Goździe

“Jesteśmy razem” 
w Treblince
W hołdzie ofiarom wojennego mordu

Nowy samochód
Powiatowa Komenda Państwowej 

Straży Pożarnej w Białobrzegach 
pozyskała  nowy samochód 
rozpoznawczo-gaśniczy Skoda roomster. 

Samochód będzie służył jednostce do 
działań rozpoznawczych i ratowniczych na 
terenie powiatu białobrzeskiego. Wartość 
samochodu to 55.500 zł. 

Środki na zakup samochodu pozyskano 
z: Urzędu Gminy w Starej Błotnicy 
w wysokości 10.000 zł, Komendy Głównej 
Państwowej Straży Pożarnej 17.750 zł 
oraz dotacji Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w wysokości 27.750 zł.

Urząd Miasta i Gminy oraz 
Starostwo Powiatowe zorganizowały 

Wigilię dla mieszkańców na Placu 
Zygmunta Starego. Serdeczne 
podziękowania dla sponsorów.

DZIEŃ JĘZYKÓW W LO

WIGILIA NA PLACU

WIGILIA W LO

WIGILIA W ZSP

W Liceum Ogólnokształcącym 
odbył się Dzień Języków Obcych. 

Młodzież bardzo dobrze bawiła się  
recytując i śpiewając w różnych 

językach.

Odbyła się uroczysta Wigilia 
w Liceum Ogólnokształcącym 

w Białobrzegach. Spotkaniu 
towarzyszył występ młodzieży 

szkolnej.

Spotkanie Wigilijne odbyło 
się w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych. Młodzież 
przygotowała występ artystyczny.Kamień poświęcony pomordowanym z Białobrzegów

Droga jest spękana na całej długości. Przebudowa jest konieczna.

Nowy samochód poprawi bezpieczeństwo w powiecie.
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Pierwsze umowy z Urzędem 
Marszałkowskim zostały podpisane. 
Rozpoczęła się realizacja wniosków 
konkursowych. 

Lokalna Grupa Działania 
„Zapilicze” w ramach czterech 
działań: „Tworzenie i rozwój 
m i k r o p r z e d s i ę b i o r s t w ” , 
„Różnicowanie w kierunku 
działalności nierolniczej”, 
„Odnowa i rozwój wsi”, „Małe 
projekty”, ogłosiła pięć naborów. 
Łączna kwota dofinansowań
projektów złożonych w ramach 
konkursów to 817 110,76 zł. 
Pierwsze wnioski konkursowe, 
są już realizowane w 95%, 
reszta beneficjentów czeka na 
podpisanie umowy z Urzędem 
Marszałkowskim. Największą 
różnorodnością pomysłów 
cieszyły się wnioski składane 

do Lokalnej Grupy Działania „Zapilicze”  
w ramach konkursów na „Małe 
projekty”.

Były to m.in.: imprezy edukacyjno – 

rozrywkowe, szkolenia, wystawy, spływy 
kajakowe, a nawet zakup kajaków.  
Jak widać, praca Stowarzyszenia 
przynosi konkretne, wymierne efekty, 

które  można oszacować - 
ilością pozyskanych środków, 
działalnością  informacyjno 
– promocyjną. 

Realizacja projektów 
przez naszych beneficjentów
przyczynia się do wzrostu 
aktywności społeczeństwa 
lokalnego. Zapraszamy do 
składania wniosków w ramach 
ogłaszanych  przez nas naborów, 
odwiedzania naszej strony 
internetowej www.zapilicze.pl. 
W pierwszym kwartale 2011 
roku ogłoszony zostanie kolejny 
nabór wniosków. Łączna kwota 
alokacji na rok 2011 to 1 542 
275 złotych.

lgd

UMOWY JUŻ PODPISANE

W skrócie...

MISTRZOSTWA NA ORLIKU

MISZ MASZ 

KS PILICA NA WWW

Rozgrywki Powiatowej Ligi Piłki 
Nożnej - Orlik Liga - są na półmetku. 
Runda rewanżowa rozpocznie się 
w marcu.

Runda jesienna sezonu 2010/2011 
została zakończona, ale do rozegrania 
zostały dwie kolejki spotkań. - Ze względu 
na złe warunki atmosferyczne zmuszeni 
byliśmy przełożyć dwie kolejki na wiosnę 
- mówi Adam Bolek organizator ligi. 

W tabeli prowadzi drużyna Omaha 
Socer Team, która w swoim składzie ma 
między innymi Jacka Kacprzaka oraz 
- jak do tej pory najlepszego strzelca 
rozgrywek - Damiana Aderka z 27 
bramkami na koncie. Drugie miejsce 
zajmuje drużyna uczniów Zespołu Szkoł 
Ponadgimnazjalnych, a trzecie Bruksik.

W lutym odbędzie się spotkanie 
organizacyjne z kapitanami drużyn, na 
którym wprowadzone zostaną niewielkie 
zmiany regulaminu. Rozdany zostanie  też 
terminarz spotkań na rundę wiosenną.

Przypominamy, że w przerwie między 
rundami możliwe są transfery piłkarzy 
między drużynami.

Tabela po rundzie jesiennej.
1. Omaha Socer Team (11) 31. 72-33
2. ZSP Białobrzegi (10) 22. 55-31
3. Bruksik                       (9) 21. 36-18
4. Dobra Drużyna (10) 18. 40-29
5. LO Białobrzegi            (10) 18. 52-42
6. Starostwo Powiatowe  (10) 18. 41-40
7. RG Orlik      (10) 16. 47-41
8. Old Boys Ubezpiecz. (10) 15. 34-30
9. Drinkersi   (10) 13. 35-34
10. GKS Stromiec  (9) 6. 31-35
11. Czarne Pantery  (10) 6. 30-44
12. KS Radzanów  (10) 6. 33-75
13. Misiaczki   (10) 3. 15-64

Kolejno: miejsce, drużyna, rozegrane mecze, punkty, 
bramki zdobyte-stracone

Klasyfikacja strzelców przedstawia
się następująco:
27 goli - Aderek (Omaha)
19 - Bykowski (LO)
19 - Karolewski (Starostwo)
19 - Sobstyl (ZSP)
17 - Masłowski (Dobra Drużyna)
17 - Podymniak (Omaha)
16 - Gajda (Drinkersi)

Orlik Liga - przerwa do wiosny GRALI 
W KOSZA

W Publicznym Gimnazjum 
w Białobrzegach odbyły się 
Mistarzostwa Powiatu w piłce 
koszykowej szkół gimnazjalnych.

Zawody rozegrane zostały 
w kategorii dziewcząt i chłopców 
i wynkiały z terminarza wydarzeń 
sportowych na sezon 2010/2011. 

W kategorii dziewcząt pierwsze 
miejsce zajęła drużyna PG ze Starej 
Błotnicy, drugie miejsce zajęło PG 
z Białobrzegaów, zaś trzecie miejsce 
przypadło PG ze Starego Gozdu.

W kategorii chłopców 
w rozgrywkach wzięły udział tylko 
dwie drużyny. Zwyciężyło Publiczne 
Gimnazjum ze Starego Gozdu, 
pokonując drużynę Publicznego 
Gimnazjum ze Starej Błotnicy.

Nagrody w postaci pucharów 
i dyplomów dla wszystkich drużyn 
- jak co roku - ufundował Zarząd 
Powiatu Białobrzeskiego.

Wydawca: Starostwo Powiatowe w Białobrzegach, Plac Zygmunta Starego 9, 26-800 Białobrzegi.   
Opracowanie graficzne, skład - Adam Bolek. Redakcja tekstów, zdjęcia: Adam Bolek, Sławomir Bielecki.
Druk: ODDI Poland. Białobrzegi, styczeń 2011r.

Klub Sportowy Pilica Białobrzegi 
doczekał się własnej strony 
internetowej: 
www.pilica.bialobrzegi.pl

Zespół Misz Masz, działający przy 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
otrzymał nowe stroje ludowe 
- krakowskie i górali z Beskidu 
Żywieckiego. Wartość 40 tys. zł.

NOWE STROJE

Uczniowie klas sportowych w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych otrzymali 
nowe stroje sportowe i dresy. Wartość 
zakupów to ponad 20 tys. zł. Życzymy 
powodzenia w zawodach.

5.11.2010. Odbył się powiatowy 
Turniej Piłki Nożnej szkół 
ponadgimnazjalnych. W kategorii 
dziewcząt i chłopców zwyciężyły 
drużyny ZSP.

Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju 
Obszarów Wiejskich

Europa inwestująca w obszary wiejskie
Publikacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej

w ramach osi 4 -LEADER 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007-2013 

Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi

LOKALNA GRUPA DZIAŁANIA “ZAPILICZE”

- BIAŁOBRZEGI - PROMNA - RADZANÓW
 - STARA BŁOTNICA - STROMIEC - WYŚMIERZYCE - 

LOKALNA GRUPA DZIAŁANIA “ZAPILICZE”

Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich
Europa inwestująca w obszary wiejskie

Lokalna Grupa Działania: Stowarzyszenie “Zapilicze”
współfinansowana jest ze środków Unii Europejskiej w ramach osi 4 - LEADER

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

BIURO: BIAŁOBRZEGI, PL. ZYGMUNTA STAREGO 9 (III piętro)
Czynne: pn - pt 8,00 - 16,00. tel. 696 461 198, www.zapilicze.pl
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Różnicowanie w kierunku 
działalności nierolniczej
Tworzenie i rozwój 
mikroprzedsiębiorstw
Odnowa i rozwój wsi
Małe projekty

DZIAŁAJ Z NAMI


